
 
Zápis 

 
z 20. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 20. 11. 2012. 

 
Přítomno dle prezenční listiny:  21 
Omluveni: Ing. Novotná, Ing. Kordík, Ing. Štursa 
Hosté: prof. Melzoch, prof. Kratochvíl, Ing. Chválná, Ing. Dibuszová, doc. Pospíšil, prof. 
Hasal 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil.  
 
Program:  

1. Změna vnitřní normy Knihovní řád VŠCHT Praha 
2. Informace o čerpání rozpočtu 2012 (Ing. Chválná) 
3. Informace o činnosti CIS (Ing. Dibuszová) 
4. Stav počítačových sítí na kolejích   
5. Různé 

a) Diskuse k dokumentům: Etický kodex a Sexuální obtěžování 
b) Přestavba v budově C 
c) VTP Kralupy – vyjádření  
 

Ad 1. 
Ing. Dibuszová předložila k vyjádření změnu Knihovního řádu VŠCHT Praha. Navrhované 
úpravy navazují na změnu Organizačního řádu VŠCHT Praha ve smyslu zřízení Centra 
informačních služeb.  
Schváleno 19 – 2- 0 
 
Ad 2. 
Ing. Chválná předložila přehled čerpání rozpočtu VŠCHT  k 20. 11. 2012. Konstatovala, že 
čerpání rozpočtu probíhá v souladu s plánem a z vývoje čerpání je zřejmé, že je snaha čerpat 
prostředky efektivně, například z provozních prostředků fakult je vyčerpáno necelých 40%, 
zhruba stejný objem prostředků je vyčerpán z příspěvku na RVO. Z příspěvku získaného 
v rámci ISPROFIN je vyčerpáno 13,6%, což je dáno pravidly pro čerpání těchto prostředků. 
Realizace takto financovaných akcí probíhá převážně až v posledním čtvrtletí.   

 
Ad 3. 
Ing. Dibuzsová informovala senát o struktuře a činnosti Centra informačních služeb (CIS), a 
to jak dosavadní, tak plánované. CIS se zaměřuje na podporu studia, vědy a výzkumu a 
technickou podporu komunikace, součástí jsou nakladatelské a grafické služby. 
 
Ad 4. 
Ing. Starý a Doc. Böhm, konstatovali, že internetová síť na kolejích je funkční, ale je nutná 
obměna aktivních prvků, které jsou na pokraji životnosti (konec podpory CISCO v roce 2009 
Sázava, 2011 Volha). Odhadnuté náklady na rekonstrukci jsou cca 7 mil Kč.  Doc. Böhm 



navrhuje výměnu rozdělit do dvou fází (Volha cca 3 mil. Kč, Sázava 4 mil. Kč.). V této 
souvislosti byla také diskutována možnost navýšení kolejného. 
 
Ad 5. 

a)  Proběhla diskuze k dokumentům Etický kodex a Sexuální obtěžování. Bylo 
konstatováno, že oba dokumenty byly proti původním návrhům značně zredukovány a 
jsou považovány za vyhovující. 
 

b)  RNDr. Pokorný z Ústavu matematiky informoval o situaci v budově C: 
vysoká hladina hluku a koncentrace prachu ve vzduchu brání výuce i jiné práci. 
Dochází k poškozování majetku školy a k poškozování zdraví studentů i učitelů. 
Pracovníci ústavů 413 a 437 žádají vedení školy, aby  
1. řádně a včas informovali vedoucí ústavů, kterých se práce týkají, 
2. časovali stavební práce na období letních prázdnin,  
3. v případě překryvu stavebních prací a výuky zajistili náhradní učebny. 
Dr. Pokorný dále konstatoval, že příčiny tohoto stavu byly již vysvětleny kvestorkou 
v rámci vystoupení k čerpání rozpočtu. 

c) Ing. Schreiberová oznámila, že členové pedagogického výboru a výboru pro VaV mají 
řadu připomínek a dotazů ke koncepci připravovaného projektu VTP Kralupy. 
Připomínky budou zaslány písemně pror. Pospíšilovi a budou prodiskutovány na 
příštím zasedání. 

d) prof. Valentová přednesla žádost AS FPBT o zřízení retardérů na přechodu 
v křižovatce Technické a Studentské ulice a o zvážení možnosti vyhrazení místa pro 
uskladnění jízdních kol v budovách VŠCHT. 

 
 
 
 
Příští zasedání 11. 12. 2012  

 
 

Zapsala: K. Wildová                                                                         Za správnost: O. Valentová 


